
Protokół Nr XXXIX.2022 

z sesji Rady Gminy Górzyca 

odbytej w dniu 26 maja 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Krzysztof Bańka o godzinie 13
00  

otworzył sesję 

i po powitaniu wszystkich  oświadczył, że na sesji obecnych jest 15 radnych, co 

stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący Rady zapytał radnych czy zgłaszają propozycje do porządku 

obrad sesji? 

 

Radni nie zgłosili innych propozycji do porządku obrad sesji  i Przewodniczący 

Rady Gminy przedstawił porządek obrad: 
 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu XXXVIII sesji Rady Gminy. 

4. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych        

w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie ze stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie 

działania Komendy Powiatowej Policji w Słubicach w roku 2021. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Górzyca 

na 2022 rok Nr XXXIV.190.2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. 

8. Sprawozdanie z działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Żabicach                 

za 2021 rok. 

9. Informacja w sprawie przynależności Gminy Górzyca do Celowego Związku 

Gmin CZG-12. 

10. Pisemne interpelacje i zapytania radnych. 

11. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o treści złożonych interpelacji                   

i zapytań od poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na nie.  

12. Wolne wnioski i informacje.  

13. Sprawozdania komisji Rady o ich pracach w okresie międzysesyjnym lub                

w sprawach projektów uchwał. 

14. Zakończenie obrad XXXIX sesji Rady Gminy.  
 

Realizacja porządku obrad: 

 

Ad. 1, 2,  

Zrealizowano na wstępie. 

 



Ad. 3 

Przyjęcie protokołu XXXVIII sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół został zamieszczony na 

stronie BIP i spytał  czy radni zgłaszają uwagi do protokołu  z obrad XXXVIII 

sesji Rady Gminy. 

 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu  i w wyniku głosowania jawnego protokół 

Nr XXXVIII.2022 został przyjęty jednogłośnie 15 głosami „za”. 

 

Wyniki imienne z głosowania oraz płyta z transmisją obrad stanowią załącznik 

do protokołu. 

 

Ad. 4 

Informacje Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych                 

w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Bańka poinformował, że w okresie           

od ostatniej sesji jego działalność związana była z przygotowania dokumentacji 

w celu zwołania obecnej sesji, ponadto poinformował że odbył spotkania                     

z Wójtem i Sekretarzem Gminy.  

 

Ad. 5 

Informacja Wójta Gminy z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Informacje przedstawił Wójt Gminy Górzyca Robert Stolarski /informacje 

stanowią załącznik do protokołu.  

 

Ad. 6 
Sprawozdanie ze stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie 

działania Komendy Powiatowej Policji w Słubicach w roku 2021. 

 

Sprawozdanie przedstawił i omówił Komendant Komendy Powiatowej Policji                

w Słubicach komisarz Tomasz Chichłowski. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Sfery Socjalnej  

w dniu  23 maja 2022 r.  była pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Radny Ireneusz Grzesiak wyraził podziękowanie za dobrą współpracę                          

z funkcjonariuszami dzielnicowymi policji. Radny powiedział, że co najmniej 

raz w miesiącu odbywa z nimi spotkania w kwestii interwencji na osiedlu 

Kwiatowym w Górzycy. Jest z dzielnicowymi dobry kontakt i szybka reakcja. 



Radny zasugerował Komendantowi o możliwości udzielenia dzielnicowym 

dodatkowej gratyfikacji za pracę. 

Komendant podziękował za dobra opinię dotyczącą jego funkcjonariuszy, 

powiedział, że bardzo miło jest mu to słyszeć i zapewniał, że funkcjonariusze są 

dobrze wynagradzani również dodatkowo w formie uznania za pracę.  

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał o zaginioną dziewczynę z Ługów 

Górzyckich pod koniec 2021 roku. Czy możliwe jest przekazanie nam 

informacji w tej sprawie? 

Komendant powiedział, że nie może podać szczegółów, ale niestety odnaleziono 

zwłoki tej dziewczyny w Słońsku i nie stwierdzono udziału osób trzecich. W tej 

chwili prowadzone jest postępowanie przygotowawcze pod nadzorem 

prokuratury i o szczegółach nie może się wypowiadać. 

 

Z uwagi na brak dalszej dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

jawne przyjęcie Sprawozdania ze stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego 

na terenie działania Komendy Powiatowej Policji w Słubicach w roku 2021. 

 

Ww. Sprawozdanie zostało przyjęte  15 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw”            

i 0 głosów „wstrzymujących” /sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Górzyca na 

2022 rok Nr XXXIV.190.2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Beata Gołębiowska. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej  w dniu 23 maja 2022 r.  była 

pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne 

podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Górzyca na 

2022 rok Nr XXXIV.190.2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. 

 

Ww. uchwała Nr XXXIX.210.2022 została podjęta 15 głosami „za” przy                      

0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących” /kopia uchwały stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad. 8 

Sprawozdanie z działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Żabicach za 2021 

rok. 

 



Sprawozdanie przedstawiła i omówiła Kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej 

Monika Karasińska 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Sfery Socjalnej  

w dniu 23 maja 2022 r.  była pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała protokół z przeprowadzonej 

kontroli OPS - przeprowadzonej zgodnie z harmonogramem pracy komisji. 

 

Poddaję pod głosowanie jawne przyjęcie Sprawozdania z działalności Warsztatu 

Terapii Zajęciowej w Żabicach za 2021 rok. 

 

Ww. Sprawozdanie zostało przyjęte 15 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw”                  

i 0 głosów „wstrzymujących” /sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 9 

Informacja w sprawie przynależności Gminy Górzyca do Celowego Związku 

Gmin CZG-12. 

 

Informację przedstawiła i omówiła Inspektor ds. ochrony środowiska                             

i gospodarki wodnej Gabriela Bajsarowicz. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej  w dniu 23 maja 2022 r.  była 

pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne 

przyjęcie Informacji w sprawie przynależności Gminy Górzyca do Celowego 

Związku Gmin CZG-12. 

 

Ww. Informacja została przyjęta  15 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw”                

i 0 głosów „wstrzymujących” /informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 10 

Pisemne interpelacje i zapytania radnych. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść interpelacji złożonej przez 

radnego Krzysztofa Krupa w sprawie ujęcia w budżecie Gminy Górzyca na 

2023 rok zadania dotyczącego zakupu tabletów dla radnych /kopia interpelacji 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 11 



Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o treści złożonych interpelacji                 

i zapytań od poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na nie.  

 

Brak 

 

Ad. 12 

Wolne wnioski i informacje. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w dniu dzisiejszym 

przekazano radnym Raport  o stanie Gminy Górzyca za rok 2021, który zgodnie                              

z art.  28aa.  Ustawy o samorządzie gminnym Wójt  do dnia 31 maja 

przedstawia radzie gminy raport, obejmujący podsumowanie działalności wójta 

w roku poprzednim,     w szczególności realizację polityk, programów i strategii, 

uchwał rady gminy   i budżetu obywatelskiego. 

 

- Radny Krzysztof Krupa skierował wniosek w sprawie naprawy stanu chodnika 

na odcinku Górzyca – Owczary.  

Wójt odpowiedział, że radny Sulmiński już wcześniej składał interpelację w tej 

sprawie, chodnik będzie naprawiony jeszcze w tym roku. 

 

Ad. 13 

Sprawozdania komisji Rady o ich pracach w okresie międzysesyjnym lub                    

w sprawach projektów uchwał. 

Brak 

 

Ad. 14 

Zakończenie obrad XXXIX sesji Rady Gminy. 

 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad dzisiejszej sesji Rady Gminy i brak 

dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady  XXXIX  sesji 

Rady Gminy /godz. 13
58

.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

Insp. ds. samorządowych Grażyna Markowska. 
  
 

 

 


